
Referat  
Haveforeningen Engly 

Generalforsamling 25. maj 2025 - Olympia


45 haver var repræsenteret, og forsamlingen gav den gas i 3 en halv time.


De første 8 punkter gik relativt let, uden nævneværdig benspænd - Valg af dirigent, 
præsentationsrunde, Valg af referenter og stemmeoptæller, godkendelse af referat, 

konstatering af lovlig indkaldelse, formandens beretning, godkendelse af årsregnskab, og 
fremlæggelse og beretning fra udvalgene. 


Et par ting er måske værd at nævne:

1) Der blev holdt 1 minuts stilhed for Lilan - Engly’s alders præsident der er nu er gået 

bort i en alder af 98 år. 


2) Marttin, have 78, modtog en flot jubilæumskurv efter 25 års bosættelse.


3) Engly står for vedligeholdelse af vores STOP-HANER, alle opfordres til at åbne og lukke 
dem ind imellem, så de ikke ‘gror’ fast.


4) El-regningen er blevet noget dyrere siden vi fik fælleshus. Det kalder på en ‘Drifts 
person’ der kan holde lidt øje med forbruget - og eventuelt tænde/slukke, skrue lop/ned 
for lys og varme. Anders Bo, Have 68, har påtaget sig hvervet.


5) Drømmer man om El-laderstander på P-pladsen, skal man tage teten, og nedsætte et 
udvalg der kan arbejde på sagen. 


Punkt 9 - Indkomne forslag


A) Intet nyt om køb af grund. Flere er lidt urolige. Bestyrelsen opfordre til ‘is i maven’. 
Advokaternes notat om organisering af foreningen efterlader flere spørgsmål. 
Kirsten, have 38, med flere, har påtaget sig at formulere disse tillæg spørgsmål, og 
videregive dem til Bestyrelsen - som vil vurdere om advokaterne skal se på det en 
gang til. 


B) Fordelingsnøgle ved køb af grund…uha…dada! Forslaget 50/50 blev nedstemt, 
grundet udbredt forvirring og uklarhed. Der var ønske om, at få en let overskuelig 
kolonne-opstilling af de forskellige ‘nøglers’ konsekvens for hver enkelt have - 



fratrukket en ligelig fordeling af udgifterne til fællesarealerne. Igen tilbød Anders 
Bo, have 68 at gøre indsatsen - og tusind tak for det!


C) Forslag om nyt udvalg - et Legepladsudvalg. Det blev modtaget med kyshånd og 
overvældende flertal. Line, have 56, Bram, have 46 og Johnny, have 37 meldte sig 
straks ind.


D) Der var IKKE opbakning til forslag om yderligere haveleje nedsættelse.


E) Vedligeholdelse af stierne. Forslag om fælles-vedligeholdelse af stierne, blev 
vedtaget. Bestyrelsen taler med havemanden om han vil stå for opgaven, og om 
anskaffelse af nyt isenkram er nødvendigt. Alternativ kan der hyres folk udefra.


F)  Det blev vedtaget, at det er FORBUDT at spille larme-bold på asfalten uden for 
tidsrummet 10-20 - alle ugen 7 dage. 


G) Udskiftning af skur. Kresten, have 29, Lotte, have 13, Kristoffer, have 2, Birte, 
have 92, og have 87 tager fat og finder den bedste løsning.


H) Havemandens arbejdsopgaver og betaling klargøres i dialog mellem havemand og 
bestyrelsen. Det er ind imellem lidt uklart, hvad der er hans opgaver og hvad der 
IKKE er, derfor er en præcision påkravet.        


Punkt 10

Budget 2025 - GODKENDT


Punkt 11 & 12

  Valg af bestyrelse, revisor, haveperson og suppleanter


Formanden Kresten Thomsen, have 29 - GENVALGT

Bestyrelsesmedlem Anders Bo Nielsen, have 68 - GENVALGT

Bestyrelsessuppleant Susanne Hamilton, have 64 - GENVALGT


Revisor Kirsten Pedersen, have 38 - GENVALGT

Revisorsuppleant Helle, have 11 - NY VALGT


Havemand Marttin Christensen, have 78 - GENVALGT

Havemandssuppleant Kristoffer Vieth, have 2 - GENVALGT




Punkt 13 
Sammensætning af udvalg


Marttin, have 78 vil lave et Facebook opslag, hvor alle udvalg og deres besætning 
fremgår - så man let kan finde frem til sit drømme udvalg, og tilmelde sig når som helst i 

årets løb.


På forsamlingen tilmeldte Kim, have 17 sig Forskønnelses udvalget.


Der var ‘jordskreds-tilmelding’ til kommunikations udvalget - Susanne, have 64, Hans 
Emil, have 56, Søren have 6, Anna, have 59, Tina, have 79, Filip, have 58 og Marttin, 
have 78 - hvad kan det dog ikke føre til?


Den store taber blev FEST UDVALGET som pt er uden medlemmer - så ALT kan ske hvis 
nogen får lyst til at gi’ den gas!


Punkt 14 
Eventuelt


Opsnappet under tiltagende opløsning af forsamlingen:


Kør langsomt!


Parker ikke længere end højst nødvendigt på stierne.


Deltagelse i fællesarrangementer og arbejdsopgaver fremmer fællesskab, venskab og 
måske forståelse.


Skal du tisse i fælleshuset, skal låsebrikken holdes foran knappen, og IKKE det logiske 
‘sorte sted’ der vist er til noget finger-genkendelses system.


Tusind tak for alles bidrag og deltagelse - en særlig tak til bestyrelsen for jeres 
kontinuerlige kæmpe indsats for os allesammen - og endnu en særlig tak og hurra for 
dem der bryggede kaffe, skar kringle, dækkede op, og ikke mindst ryddede op og tog 
opvasken! 


Men venlig hilsen referenterne 

Henriette, have 62 og Hanne, have 73 


